

GLOBAL TRAININGS

Participants can connect for a training without prior registration / Les participants peuvent se connecter pour une formation sans inscription préalable.

- **TRAINING in ENGLISH - 29.09.2020 from 15:00 à 16:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221115269777>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221115269777)

- **Formation en FRANCAIS - 30.09.2020 de 15:00 à 16:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221111309848>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221111309848)

- **Training MODERATOR in ENGLISH – 30.09.2020 from 16:00 to 17:00 (CET)**

To join as **MODERATOR**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221119678410>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221119678410)

- **TRAINING in ENGLISH – 01.10.2020 from 15:00 à 16:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221116693099>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221116693099)

- **TRAINING in ENGLISH – 05.10.2020 from 10:00 à 11:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221116120857>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221116120857)

- **Formation en FRANCAIS - 05.10.2020 de 11:30 à 12:30 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221119801909>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221119801909)

- **Training MODERATOR in ENGLISH – 06.10.2020 from 10:00 to 11:00 (CET)**

To join as **MODERATOR**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221114065288>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221114065288)

- **TRAINING in ENGLISH – 06.10.2020 from 11:00 à 12:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221114492884>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221114492884)

- **Training MODERATOR in ENGLISH – 07.10.2020 from 10:00 to 11:00 (CET)**

To join as **MODERATOR**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221117367802>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221117367802)

- **TRAINING in ENGLISH – 08.10.2020 from 15:00 à 16:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221115266686>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221115266686)

- **Formation en FRANCAIS - 08.10.2020 de 16:00 à 17:00 (CET)**

To join as **PARTICIPANT**:

<https://vmeeting.coe.int/ad/221111564999>

(smartphones & tablets: KUDO LIVE App ID 221111564999)

The purpose of the tests is:

- Check that the equipment works for each participant, to avoid wasting time on technical problems during the meeting (very important).
- Explain the general use of KUDO to participants (ask for the floor, use the chat, return the floor, etc.).

Reminder:

- If you use a computer/laptop, use **Google Chrome** or **Mozilla Firefox** browser (Kudo does not work with Safari, Internet Explorer, Edge) / Plug in your laptop;
- If you use a smartphone or a tablet, please download KUDO-live App and use the ID
- Ensure that you have a **good internet connection** and, if possible, that no-one is using your network for gaming or streaming during the meeting; if you are using WIFI, sit as close as possible to your router box
- Switch off any other applications, Outlook, notifications etc / Put your telephone in silent mode;
- To register in KUDO: **Display name = First name and Last name;**
- Use **headphones** or, if possible, a **headset with microphone;**
- When messaging, use the **Participants tab** to send a message to all participants; use the **Private tab** to see who is present and/or to send a private message to another participant. Only use the **Operators** tab if you wish to contact a technician.
- If the screen freezes during the meeting, press F5 to refresh the page or leave the session and return again.
- You can activate your microphone and your camera only when your request is accepted by your moderator. Firstly you have to send a request by clicking on the button "Request to speak". When your request is accepted you can activate your microphone and your camera. Not before.

Before connecting to your meeting, please perform a connectivity test.

This will enable you to check the quality of your connection, audio and video. The test can be performed at the following link <https://live.kudoway.com/test>

Rappel :

- Si vous utilisez un ordinateur, utilisez le navigateur internet GOOGLE CHROME (Kudo ne fonctionne ni avec Safari, ni Internet Explorer, ni Edge) / Branchez votre ordinateur sur secteur ;
- Si vous utilisez un smartphone ou une tablette, veuillez télécharger l'application **KUDO-live** et utiliser l'identifiant ;
- Assurez-vous d'avoir une bonne connexion internet et, si possible, que personne dans votre maison n'utilise votre réseau pour jouer en ligne ou utiliser des services de streaming ; si vous êtes en WiFi, essayez d'être le plus proche possible de votre box internet ;
- Fermez tous les autres logiciels (Skype, Outlook, notifications, etc...) / Mettez votre téléphone en mode silencieux ;
- Pour rejoindre la réunion dans KUDO : Display name = Prénom et Nom de famille ;
- Utilisez des écouteurs/un casque ou, si possible, un casque avec micro intégré ;
- Dans la messagerie, utilisez l'onglet PARTICIPANTS pour envoyer un message à tous les autres participants ; utilisez l'onglet PRIVÉ (PRIVATE) pour voir qui est présent et/ou envoyer des messages privés à un autre utilisateur ; n'utilisez l'onglet OPERATEUR (OPERATOR) que si vous désirez contacter le technicien pour un problème technique ;
- Si l'écran se fige pendant la réunion, appuyez sur la touche F5 de votre clavier pour rafraîchir la page, ou quittez la session et retournez-y à nouveau pour régler le problème ;
- Vous ne pouvez activer votre micro/caméra seulement si votre demande de parole a été acceptée par le modérateur. Pour cela, vous devez d'abord demander la parole avec le bouton « Demander la parole » (Request to Speak). Quand votre requête est acceptée, vous pouvez activer votre micro/caméra. Pas avant.

Avant de vous connecter à votre réunion, veuillez effectuer un test de connectivité.

Cela vous permettra de vérifier la qualité de votre connexion, audio et vidéo. Le test peut être effectué sur le lien suivant : <https://live.kudoway.com/test>